



African
Foundation
for
Development

EXPANDING AND ENHANCING THE CONTRIBUTIONS AFRICANS IN THE DIASPORA MAKE TO DEVELOPMENT

£1 MILLION INVESTMENT

In technology, energy, health, water, agri-business and culture industries

BUSINESS DEVELOPMENT

Providing end-to-end business advice through partners in Benin, Nigeria, Rwanda, Sierra Leone and Zimbabwe

£500K

Matched funds generated through diaspora investments in Africa

POLICY AND FACT SHEETS

Business and remittance fact sheets
Diaspora investment and Policy forums in Nigeria, Rwanda, Sierra Leone, UK and Zimbabwe

1000+ JOBS

Created in Ethiopia, Kenya, Nigeria, Rwanda, Sierra Leone and Zimbabwe

DIASPORA FINANCE INITIATIVE

Management of a £2.9 million DFI on behalf of the CGI programme, funded by Comic Relief/UK-Aid

DIASPORA BOND

Agreement with the Government of Rwanda to develop a diaspora bond to fund affordable housing in Rwanda

DIASPORA NETWORKS

Creation of the **AFFORD Business Centre (ABC)**. Established in Brussels based **ADEPT**, a 30 country Europe wide network and **DEMAC** - connecting diaspora humanitarians and local partners

155 Diaspora Resource People/Volunteers mobilised to support 800 SMEs in Sierra Leone and Ghana in planning, financing and marketing

INNOVATION AND NEW SOLUTIONS

10,000 farmers provided with low-cost market access in Zimbabwe.
Supported a pioneering Addis Ababa and London-based Ethiopian gallery to go global. Funded an affordable home healthcare system in Ethiopia.

**AFRIQUE + DIASPORA = IMPACT
JOIN US**

info@afford-uk.org

www.afford-uk.org





African
Foundation
for
Development

ÉLARGIR ET RENFORCER LES CONTRIBUTIONS DES AFRICAINS DE LA DIASPORA AU DÉVELOPPEMENT

£1 MILLION INVESTISSEMENT

Dans les secteurs de la technologie, de l'énergie, de la santé, de l'eau, de l'agroalimentaire et de la culture

DÉVELOPPEMENT DES ENTREPRISES

fournir des conseils commerciaux de bout en bout par l'intermédiaire de partenaires au Bénin, Nigeria, au Rwanda, en Sierra Leone et au Zimbabwe

£500K

Fonds jumelés générés par les investissements de la diaspora en Afrique

POLITIQUE ET FICHES D'INFORMATION

Fiches d'information sur les entreprises et les transferts de fonds Investissement et politique des diasporas forums organisés au Nigeria, au Rwanda, en Sierra Leone, au Royaume-Uni et au Zimbabwe

155

Diaspora Resource People/Volunteers mobilisés pour soutenir 800 PME en Sierra Leone et au Ghana en matière de planification, de financement et de marketing

INNOVATION ET NOUVELLES SOLUTIONS

10,000 agriculteurs ont bénéficié d'un accès au marché à faible coût au Zimbabwe. Soutien à une galerie éthiopienne pionnière basée à Addis-Abeba et à Londres pour qu'elle s'internationalise. Financement d'un système de soins de santé à domicile abordable en Éthiopie.

1000+ EMPLOIS

Créé en Éthiopie, au Kenya, au Nigeria, au Rwanda, en Sierra Leone et au Zimbabwe

DIASPORA FINANCE INITIATIVE

Gestion d'une IFD de £2,9 millions au nom du programme CGI, financé par Comic Relief/UK-Aid

DIASPORA BOND

Accord avec le gouvernement du Rwanda pour développer une obligation de la diaspora afin de financer des logements abordables au Rwanda

DIASPORA NETWORKS

Création du **AFFORD Business Centre (ABC)**. Établissement basé à Bruxelles **L'ADEPT**, un réseau de 30 pays à travers l'Europe réseau et **DEMAC** - connexion les humanitaires de la diaspora et partenaires locaux

**AFRIQUE + DIASPORA = IMPACT
NOUS REJOINDRE**

info@afford-uk.org

www.afford-uk.org

